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Zápis z 8. zasedání Vědecké rady FEK ZČU ze dne 21. 6. 2023 
(konané hybridní formou) 

 

 
Přítomni: 

Prezenčně: 

Ing. Michal Daňsa 

doc. PaedDr. Jaroslav Dokoupil, Ph.D. 

prof. Ing. Lilia Dvořáková, CSc. 

doc. PaedDr. Ludvík Eger, CSc. 

doc. Ing. Jan Horejc, Ph.D. 

doc. Ing. Ivana Kraftová, CSc. 
doc. Ing. Michaela Krechovská, Ph.D. 

Ing. Zdeněk Mužík 

prof. Ing. Emil Vacík, Ph.D. 

Online: 

prof. Ing. Jan Fischer, Ph.D.  

doc. RNDr. Mikuláš Gangur, Ph.D. 

doc. RNDr. Jiří Ježek, Ph.D. 

prof. Ing. Helena Majdúchová, CSc. 
prof. Ing. Boris Popesko, Ph.D. 

doc. RNDr. Ing. Hana Scholleová, Ph.D. 

doc. Ing. Miroslav Špaček, Ph.D., MBA 
doc. Ing. Lenka Švecová, Ph.D. 

prof. Ing. Miroslav Žižka, Ph.D. 

Omluveni: 

prof. Ing. Jan Čadil, Ph.D. 

doc. PaedDr. Dana Egerová, Ph.D. 

Ing. Zdeněk Novotný 

prof. Dr. Ing. Miroslav Plevný 

 prof. Ing. Milan Turčáni, CSc. 

prof. Ing. Luboš Smrčka, CSc. 

Hosté: 

Ing. Kateřina Mičudová, Ph.D. (tajemnice fakulty – prezenčně) 

Ing. Barbara Trojanowská (zapisovatelka – prezenčně) 

 
(Dále v textu zápisu bez celých titulů a funkcí.) 
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Program zasedání: 

1. Zahájení. 

2. Výroční zpráva o činnosti FEK ZČU za rok 2022. 

3. Výroční zpráva o hospodaření FEK ZČU za rok 2022. 

4. Plán realizace strategického záměru Fakulty ekonomické na rok 2023. 

5. Různé:  

5a) Schválení školitelů a návrhu tematických zaměření disertačních prací 

v doktorských studijních programech Ekonomika a management, 

Economics and Management pro akademický rok 2023/2024. 

5b) Doplnění a schválení předsedů, místopředsedů a členů komisí pro státní 

závěrečné zkoušky oborů bakalářského a navazujícího magisterského 

studia. 

 

1. Zahájení 

Jednání zahájila děkanka FEK doc. Krechovská (dále jen děkanka). Přivítala členy 
VR a konstatovala, že VR FEK je usnášeníschopná (9 členů přítomno prezenčně, 9 
členů online, 5 členů omluveno). Představila tajemnici fakulty dr. Mičudovou, která se 
jednání zúčastnila jako host. 

Seznámila členy VR s navrhovaným programem, který doplnila v bodě č. 5 Různé o: 

• Schválení školitelů a návrhu tematických zaměření disertačních prací 
v doktorských studijních programech Ekonomika a management, Economics 
and Management pro akademický rok 2023/2024 

• Doplnění a schválení předsedů, místopředsedů a členů komisí pro státní 

závěrečné zkoušky oborů bakalářského a navazujícího magisterského studia 

Další návrh na doplnění či úpravu programu nebyl. Podklady k jednotlivým bodům 
programu byly před jednáním zaslány e-mailem a byly též k dispozici na webových 
stránkách fakulty. K programu nebyly vzneseny žádné námitky, program byl schválen. 

Pro 18, proti 0, zdržel se 0 Program byl přijat. 

 
2. Výroční zpráva o činnosti FEK ZČU za rok 2022  

Děkanka stručně seznámila členy VR s výsledky činnosti FEK za rok 2022 a výroční 

zprávou, která byla schválena AS FEK ZČU dne 18. 4. 2023.  

V tomto roce studovalo na fakultě 1 665 studentů, úspěšných absolventů bylo 352. 

V oblasti tvůrčí činnosti bylo řešeno šest externích výzkumných projektů,10 
rozvojových projektů, devět projektů v rámci interního grantového systému a dva 

smluvní výzkumy. Bylo podáno 18 žádostí o mezinárodní a národní výzkumné 

projekty, čtyři projekty byly v rámci evropských schémat a v rámci programu Horizont. 
V listopadu fakulta pořádala dvě mezinárodní vědecké konference (Trendy 

v podnikání 2022 a Periferie v regionálním rozvoji Česka). 

Pokud jde publikační výstupy, za rok 2022 je evidováno 11 článků v impaktovaných 

časopisech a tři články v časopisech databáze Scopus. 

V roce 2022 získala Fakulta ekonomická akreditace navazujících magisterských 
studijních programů Informační management v prezenční formě a Podniková 

ekonomika a management v prezenční i kombinované formě studia. Od září 2022 byla 
v obou programech zahájena výuka. 

V roce 2022 probíhala také příprava žádosti o akreditaci bakalářského studijního 

programu Informační management (akreditace byla fakultě udělena začátkem roku 
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2023) a dále žádosti o akreditaci habilitačního řízení v oboru Ekonomika 

a management. 

Po shrnutí hlavních výsledků činnosti fakulty v roce 2022 otevřela děkanka diskusi. 

Doc. Horejc uvedl, že zpráva je zpracována velmi kvalitně jak po stránce obsahové, 

tak po stránce grafické. Upozornil na nesrovnalosti v organizačním schématu na str. 
8, kde se uvádějí čtyři proděkani, na str. 10 jsou uvedeni proděkani pouze tři. Domnívá 

se, že by to mělo být v souladu. 

Děkanka vysvětlila, že organizační schéma je v souladu s organizačním řádem 
fakulty, kde jsou uvedeni čtyři proděkani. Fyzicky máme proděkany pouze tři, přičemž 

prof. Vacík je proděkanem pro strategii a rozvoj a zároveň je pověřen vykonáváním 
funkce proděkana pro výzkumnou činnost. 

Doc. Horejc dále zmínil str. 15, kde jsou uvedena další pracoviště podřízená děkanátu. 

Domnívá, že tato pracoviště jsou součástí děkanátu, nikoliv že jsou děkanátu 
podřízena (viz již zmiňované organizační schéma).  

Doc. Kraftová se připojuje k názoru doc. Horejce, že zpráva je velice kvalitně 
zpracována. 

Návrh usnesení: 

Vědecká rada FEK ZČU 

• bere na vědomí předložený materiál Výroční zpráva o činnosti FEK ZČU 
za rok 2022. 

Pro 18, proti 0, zdržel se 0 Usnesení bylo přijato. 

 
 

3. Výroční zpráva o hospodaření FEK ZČU za rok 2022 

Děkanka uvedla, že Výroční zpráva o hospodaření doplňuje Výroční zprávu o činnosti 
FEK a byla rovněž schválena AS FEK ZČU dne 18. 4. 2023.  

Následně předala slovo tajemnici fakulty dr. Mičudové, aby zprávu krátce 
okomentovala a zodpověděla případné dotazy. 

Tajemnice v úvodu uvedla, že i na naši fakultu dolehl pokles projektových a grantových 
zdrojů. Výzvy byly omezené. Díky tomuto poklesu fakultě poklesly i celkové výkony, 
výnosy, a to i přes nárůst dotačních zdrojů, nárůst vlastních příjmů a nárůst darů 
a dotací z územně správních celků. Přesto vnímá velice pozitivně to, že se fakultě daří 
financovat dílčí aktivity ze zdrojů externích subjektů. Mezi nejvýznamnější patří dotace 
z Karlovarského kraje, dotace města Cheb, ze kterých je financován provoz chebské 
části fakulty, dále dotace od nadace InterCora, která slouží k realizaci studijního 

programu Stavební inženýrství – Moderní budovy, který realizujeme ve spolupráci 
s Fakultou aplikovaných věd ZČU. Další dílčí dotace jsou poskytovány od Krajského 
úřadu Plzeňského kraje a města Plzně na letní školu Homo Economicus. Některé 
dotace jsou na kalendářní rok, některé na akademický rok. Jednotlivé katedry z důvodu 
nejisté situace s financováním vysokých škol v budoucnosti převedly část svých zdrojů 
do fondu provozních prostředků. Celkově se na fakultě nevyskytly žádné výrazné 

problémy s hospodařením.  

K poklesu došlo v loňském roce i u stipendijního fondu, což bylo způsobeno tím, že 
fakulta přispívala na stipendia ukrajinských studentů. 

Celkově považuje hospodaření fakulty za vyrovnané. Fakulta se zapojila i do projektu 
NPO, projektu na celouniverzitní úrovni, část aktivit je hrazena z dotačních zdrojů. 

Dotazy k tomuto bodu nebyly. 

Návrh usnesení: 
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Vědecká rada FEK ZČU 

• bere na vědomí předložený materiál Výroční zpráva o hospodaření FEK 
ZČU za rok 2022. 

Pro 18, proti 0, zdržel se 0 Usnesení bylo přijato. 

 
 

4. Plán realizace strategického záměru Fakulty ekonomické na rok 2023 

S tímto bodem jednání seznámila členy vědecké rady děkanka. 

Tento dokument vychází z dlouhodobého strategického záměru FEK na období 2021 
– 2025 a je v souladu se strategickým záměrem ZČU i s plánem realizace strategického 

záměru ZČU na rok 2023.  

V úvodu dokumentu je stručné zhodnocení jednotlivých priorit v roce 2022, stěžejní 
část je v pěti prioritách, které si fakulta stanovila: 

- Vzdělávání 

- Tvůrčí činnosti 

- Třetí role 

- Internacionalizace 

- Infrastruktura a lidské zdroje. 

U každé z priorit jsou stanoveny cíle a opatření pro rok 2023 včetně indikátorů. Ke 

sledování indikátorů a plánování na další období slouží poslední část dokumentu, kde 
jsou uvedeny indikátory v přehledu v jednotlivých tabulkách. Nejprve jsou uvedeny 
indikátory, které jsou sledovány na úrovni univerzity – celkem 14 indikátorů, které 
vykazujeme směrem k univerzitě. Fakulta si stanovila dalších 17 indikátorů vlastních 
na úrovni fakulty k podrobnějšímu sledování a monitorování výsledků fakulty. 

Poté vyzvala členy VR k diskusi. 

Doc. Horejc opět vyjádřil pochvalu za velmi precizně zpracovaný materiál, zejména 

oceňuje tabulky uvedené na str. 21 – 31, kde jsou uváděna konkrétní čísla. Připomínku 
má k horizontálním prioritám, kde nejsou uvedeny žádné indikátory. Doporučuje uvést 
nějaké indikátory i u těchto priorit. Dále upozornil na některé nepřesnosti v již 
zmiňovaných tabulkách na str. 21 – 31. Některé indikátory pro rok 2023 jsou již na konci 
roku 2022 splněny. 

Děkanka odpověděla, že u indikátorů I-1 – I-6, týkajících se zejména vzdělávání, se 
jedná o univerzitní hodnoty, které byly dohodnuty při vytváření celouniverzitního 
strategického záměru. V době, kdy se tento záměr vytvářel, už měla naše fakulta tyto 
indikátory naplněny. Tím jsme též argumentovali. Po strategických rozhovorech vedení 

FEK s novým vedením ZČU, které proběhlo v dubnu 2023, byla mimo jiné diskutována 
i aktualizace některých celouniverzitních indikátorů. Fakultní indikátory jsou nastaveny 
mnohem přísněji, měly by motivovat, zejména v oblasti projektů a publikací. 

Ing. Mužík se dotázal, zda se chceme otevřít veřejnosti. Plán aktivit je veden směrem 
na naši činnost, do terciálního počátečního vzdělávání. Plánujeme či máme nějakým 

způsobem popsané, připravené další vzdělávání? Vzhledem k tomu, že vláda 
připravuje nová ekonomická pravidla, by stálo za úvahu uspořádat k tomu nějaká 
školení. V rámci projektu NPO (Národní plán obnovy) je k dispozici 6,5 miliardy Euro, 
pro občany ČR jsou z této částky k dispozici 3 miliardy, každý občan si může požádat 
o 50 tis. na osobní vzdělávací účely. Zatím není spuštěna část, která bude určena pro 
firmy a zaměstnavatele ve výši 3,5 miliardy Euro. 

Děkanka uvedla, že v uvedených indikátorech indikátor další vzdělávání zatím 
nemáme. Na univerzitní úrovni ano, jako univerzita jsme zapojeni do projektu NPO, 
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jehož součástí jsou i mikrocertifikáty, přípravy kurzů pro veřejnost apod. Naše fakulta 
je zapojena i do části týkající se právě přípravy kurzů. 

Doc. Eger má několik závažných připomínek. První se týká studijní oblasti. Získali jsme 
akreditaci bakalářského studijního programu Marketingové řízení (dále v textu jen MŘ). 
Garantka tohoto programu úspěšně habilitovala v roce 2022, úspěšně publikuje, na 
katedře marketingu, obchodu a služeb (KMO) jsou další dva nově habilitovaní docenti 
(doc. Janeček, doc. Štumpf) a další dva potenciální kandidáti o habilitační řízení (dr. 
Prantl, dr. Tlučhoř). KMO úzce spolupracuje s katedrou podnikové ekonomiky 
a managementu (KPM), kde působí doc. Egerová, doc. Taušl Procházková, habilitační 
řízení zahájil i dr. Januška. Máme k dispozici vědecký tým, vynikající publikace. Je to 
jedna z nejsilnějších stránek fakulty. Přesto jsme se doposud nepokusili získat 
akreditaci navazujícího magisterského studia. Studenti, kteří úspěšně absolvovali 
bakalářský studijní program MŘ, vyjadřují nespokojenost s tím, že na naší fakultě není 
doposud akreditován i na to navazující magisterský studijní program. Katedra geografie 
(KGE) zvolila správnou strategii, získala akreditaci navazujícího studijního programu 
Geografie navazující na bakalářský studijní program.  Domnívá se, že je nejvyšší čas 
připravit i akreditaci navazujícího magisterského programu v oblasti marketingu. Máme 
k dispozici skvělý mladý tým. Je zde i velká poptávka ze strany studentů po tomto 
programu. 

Děkanka odpověděla, že aplikace v marketingu a managementu spadají pod 
podnikovou ekonomiku a management. Tento program jsme nově akreditovali v roce 
2022. 

Doc. Eger argumentoval tím, že studenti mají zájem o marketing, marketingové řízení, 
problém spatřuje i u studentů kombinovaného studia. Mnozí z nich pracují profesně 
v marketingu, chtěli by u nás ve studiu marketingu pokračovat i v navazujícím 
magisterském programu. Z jakého důvodu na to vedení FEK doposud nereagovalo? 
Dává tímto podnět k podání akreditace dalšího navazujícího studijního programu 
Marketing management. 

Děkanka uvedla, že v současné době máme na fakultě pět bakalářských, čtyři 
navazující magisterské a dva doktorské studijní programy. Všechny stávající programy 
je třeba zabezpečit kapacitně i finančně. Vzhledem ke kapacitě fakulty si myslí, že je 
to dostatečné portfolio studijních programů. Jediný oficiální podnět obdržela z KMO od 
doc. Hommerové, garantky MŘ, a studijního proděkana dr. Tlučhoře – podnět k podání 
akreditace studijního programu Turismus, a to včetně studijního plánu. Návrh doc. 
Egera bere tedy jako další podnět, který je třeba probrat na úrovni vedení fakulty. 

Doc. Eger spatřuje další problém ve výstupech z publikační činnosti. Ve výroční zprávě 
jsou v kap. 8.4 na str. 42 uvedeny nejvýznamnější výstupy z publikační činnosti 
v impaktovaných časopisech a časopisech Scopus. Upozornil na to, že autoři 
některých těchto výstupů nejsou z naší fakulty. Též někteří autoři z řad externích 
doktorandů. Pokud srovnáme letošní výroční zprávu s výroční zprávou z roku 2019, 
jedná se o 50% pokles, což spatřuje jako velký problém v souvislosti s podáváním 
případných dalších žádostí o akreditace.  

Děkanka uvedla, že všichni autoři vykazují své příspěvky pod FEK. Ve výroční zprávě 
není uvedena žádná publikace, která by nespadala pod naši fakultu. Zavedeno v OBD, 
vykázáno pod FEK. Pokud jde o ten pokles, tak ano, pokles jsme zaznamenali, v roce 
2021 jsme měli 21 impaktů, v letošním roce jich máme 11. 

Doc. Eger dále upozorňuje na motivační vyhlášku děkanky z roku 2020, kterou, dle 
názoru doc. Egera, 80 % akademiků neplní. Další hrozbu spatřuje v požadavcích na 
publikační povinnosti doktorandů, stanovených ve směrnici děkanky č. 2 z roku 2021, 
kde je uvedeno, že podmínkou pro podání přihlášky k obhajobě disertační práce je 
publikování v časopise evidovaném v databázi Wos zařazeného alespoň do Q3 (dle 
impaktu) nebo Scopus zařazeného alespoň do Q2 (dle SJR). 
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Jednání opustila prof.Majdúchová a doc. Špaček. 

Děkanka k plnění motivační vyhlášky uvedla, že obsahem vyhlášky je, co by měl 
akademik naplňovat. S akademiky toto řeší vedoucí kateder při ústním pohovoru. Na 
základě pohovoru jsou navržena opatření, doporučení od vedoucího katedry. Je to 
zohledněno i v osobním ohodnocení akademiků. V loňském roce jsme měli skvělé 
výsledky, nelze opakovat každoročně. Není to někdy ani reálné vzhledem k čekacím 
dobám časopisů. 

Prof. Vacík uvedl, že je třeba si uvědomit i úspěšnost grantů, ze kterých publikační 
aktivity vznikají. V loňském roce došlo k obrovskému propadu úspěšnosti i z hlediska 
celorepublikového. Je třeba se s touto situací vyrovnat. Je možné, že se situace do 
budoucna nezlepší. Dle jeho informací nedojde k oživení objemu grantů, o které 
bychom mohli žádat. Mění se i celá metodika M17+. Pokles je způsoben i okolními 
podmínkami. 

Děkanka byla pozvána na jednání Správní rady ZČU, kde měla prezentovat naši fakultu 
z hlediska benchmarkingu týkající se ostatních ekonomických fakult v ČR. Naši fakultu 
jsme porovnávali s 11 fakultami srovnatelnými z hlediska studijních programů 
a struktury. V oblasti projektů jsme byli v přepočtu na jednoho akademika na prvním 
místě v rámci ČR, v oblasti publikací jsme vycházeli též dobře. 

Prof. Popesko se vrátil k předchozí diskusi o nových studijních programech. Upozornil 
na to, že pokud je nabízeno více studijních programů/oborů a počet uchazečů se 
výrazně nenavyšuje, dochází k tříštění studentů na jednotlivých programech/oborech, 
některé programy/obory už pak jsou na hranici udržitelnost. I jejich fakulta se 
v budoucnu nevyhne nějaké redukci, optimalizaci nabízených programů/oborů. 
K poklesu výstupu z publikační činnosti uvedl, že Metodika M17 nás tlačí spíše ke 
kvalitě výstupů. I na jejich fakultě směřují spíše ke kvalitě výstupů, čímž se nevyhnou 
určitě redukci počtu výstupů. Funguje na FEK nějaký motivační systém, program? 

Děkanka odpověděla, že motivace probíhá prostřednictvím motivační vyhlášky z roku 
2020, která nabyla účinnosti v roce 2021. Ve vyhlášce jsou stanoveny finanční odměny 
za kvalitní publikační výstupy a za podání a získání projektů, odměny za navyšování 
H-indexu, odměny za vyzvané přednášky, uvažujeme o aktualizaci této vyhlášky 
a doplnění o oblast internacionalizace, zejména o výjezdy pracovníků.  

Prof. Dvořáková se domnívá, že řada akademických pracovníků se k dokumentům 
předkládaných na dnešním jednání vědecké rady z různých důvodů nedostane. 
Navrhuje, aby alespoň jedna porada na úrovni kateder byla věnována těmto 
dokumentům, materiálům. Zodpovědnost by měli mít vedoucí kateder. 

Děkanka o tom bude informovat vedoucí kateder na dnešní kolegiu děkanky. 

Doc. Dokoupil o tomto na poradách katedry geografie pravidelně informuje. 

Prof. Fischer opustil v tomto bodu jednání. 

Návrh usnesení: 

Vědecká rada FEK ZČU 

• projednala a bere na vědomí předložený materiál Plán realizace      
strategického záměru Fakulty ekonomické na rok 2023. 

Pro 15, proti 0, zdržel se 0 Usnesení bylo přijato. 

 
 
 

5. Různé 

5a) Schválení školitelů a návrhu tematických zaměření disertačních prací 
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v doktorských studijních programech Ekonomika a management, Economics and 
Management pro akademický rok 2023/2024 

K tomuto bodu děkanka uvedla, že se jedná o dva nově habilitované docenty naší 

fakulty, doc. Janečka a doc. Koppa. Návrh na jejich schválení jako nových školitelů 

včetně tematických zaměření disertačních prací byl projednán OR FEK dne 13. 4. 
2023. Podklady byly předloženy přímo v průběhu jednání a zveřejněny na webu. 

Prof. Fischer se opět připojil k jednání. 

K tomuto materiálu nebyly žádné dotazy ani připomínky. 

Návrh usnesení: 

Vědecká rada FEK ZČU 

• schvaluje školitele a návrh tematických zaměření disertačních prací 
v doktorských studijních programech Ekonomika a management, 
Economics and Management pro akademický rok 2023/2024. 

Pro 16, proti 0, zdržel se 0 Usnesení bylo přijato. 

 
 
 

5b) Doplnění a schválení předsedů, místopředsedů a členů komisí pro SZZ 
bakalářského  a navazujícího magisterského studia 
 

S tímto bodem seznámila přítomné děkanka. Materiál je předkládán na základě 
požadavků vyplývajících ze zákona č. 111/1998 Sb. v platném znění a na základě 
Studijního a zkušebního řádu Západočeské univerzity v Plzni. Podklady byly 
předloženy přímo v průběhu jednání a zveřejněny na webu. 

K tomuto materiálu nebyly žádné dotazy ani připomínky. 

Návrh usnesení: 

Vědecká rada FEK ZČU 

• schvaluje nově navržené předsedy, místopředsedy a členy státních 
zkušebních    komisí    pro    státní    závěrečné    zkoušky   bakalářského 
a navazujícího studia na FEK ZČU. 

 
Pro 16, proti 0, zdržel se 0     Usnesení bylo přijato. 

 
 

Předběžný termín příštího jednání VR FEK: čtvrtek 16. 11. 2023, 10:00 hodin. 
 

 
Plzeň 4. 7. 2023 

Zapsala: Ing. Barbara Trojanowská 

Schválila: doc. Ing. Michaela Krechovská, Ph.D. 

 

Příloha č. 1 – Tematická zaměření disertačních prací v doktorském studijním programu 
Ekonomika a management a doktorském studijním programu Economics and 

Management pro akademický rok 2023/24 - doplnění 
Příloha č. 2 – Doplnění a schválení předsedů, místopředsedů a členů komisí pro státní 

závěrečné zkoušky bakalářského a navazujícího magisterského studia 



Příloha č. 1   

Tematická zaměření disertačních prací (včetně školitelů) pro studijní program Ekonomika a 

management - doplnění 

 
doc. Ing. Petr Janeček, Ph.D. 

• Data driven marketing v turismu. 

• Data a datová analýza pro turismus. 

• Výkonnost destinací turismu. 

• Moderní přístupy v destinačním managementu a marketingu.   

doc. RNDr. Jan Kopp, Ph.D. 

• Ekonomické hodnocení úspěšnosti projektů revitalizace a rekultivace krajiny. 

• Ekonomická efektivita vodohospodářské infrastruktury obcí v závislosti na sídelní struktuře. 

• Potenciál ekonomických nástrojů při prosazování adaptace regionů na klimatickou změnu.  

 

 

Topic focus of dissertations (including supervisors) for the Ekonomika a management study 

program  

 

doc. Ing. Petr Janeček, Ph.D. 

• Data-driven marketing in tourism. 

• Data and data analysis for tourism. 

• Tourism destination performance. 

• Modern approaches in destination management and marketing. 
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Doplnění a schválení předsedů, místopředsedů a členů komisí pro státní závěrečné 
zkoušky – bakalářského a navazujícího magisterského studia 

 
PODNIKOVÁ EKONOMIKA A MANAGEMENT – NAVAZUJÍCÍ MAGISTERSKÉ STUDIUM 

STÁTNÍ OBOROVÁ ZKOUŠKA 

místopředseda zkušební komise pro SZZ: 
Ing. Kristýna Machová, Ph.D.  
výše jmenovaný působí na FEK ZČU, katedra podnikové ekonomiky a managementu 
člen zkušební komise pro SZZ: 

Ing. Adam Faifr, Ph.D.  
výše jmenovaný působí na FEK ZČU, katedra podnikové ekonomiky a managementu 

Ing. Ondřej Kurkin, Ph.D.  
výše jmenovaný působí od roku 2019 do současnosti působí jako jednatel společnosti CARDAM 
s.r.o. V pracovněprávním vztahu s FEK je od 15. 3. 2023. 

PROJEKTOVÉ A PROCESNÍ ŘÍZENÍ – NAVAZUJÍCÍ MAGISTERSKÉ STUDIUM 
STÁTNÍ OBOROVÁ ZKOUŠKA  

místopředseda zkušební komise pro SZZ: 
Ing. Kristýna Machová, Ph.D.  
výše jmenovaný působí na FEK ZČU, katedra podnikové ekonomiky a managementu 

člen zkušební komise pro SZZ: 
Ing. Adam Faifr, Ph.D.  
výše jmenovaný působí na FEK ZČU, katedra podnikové ekonomiky a managementu 

Ing. Ondřej Kurkin, Ph.D.  
výše jmenovaný působí od roku 2019 do současnosti působí jako jednatel společnosti CARDAM 
s.r.o. V pracovněprávním vztahu s FEK je od 15. 3. 2023. 

EKONOMICKÁ A REGIONÁLNÍ GEOGRAFIE – NAVAZUJÍCÍ MAGISTERSKÉ STUDIUM 
STÁTNÍ OBOROVÁ ZKOUŠKA 

předseda zkušební komise pro SZZ: 
doc. RNDr. Jan Kopp, Ph.D. 
výše jmenovaný působí na FEK ZČU, katedra geografie 

PODNIKOVÁ EKONOMIKA A MANAGEMENT – BAKALÁŘSKÉ STUDIUM 
BAKALÁŘSKÁ STÁTNÍ ZKOUŠKA ODBORNÁ 

A  
BAKALÁŘSKÁ STÁTNÍ ZKOUŠKA Z EKONOMIE 

místopředseda zkušební komise pro SZZ: 
Ing. Kristýna Machová, Ph.D.  
výše jmenovaný působí na FEK ZČU, katedra podnikové ekonomiky a managementu 

člen zkušební komise pro SZZ: 
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Ing. Adam Faifr, Ph.D.  
výše jmenovaný působí na FEK ZČU, katedra podnikové ekonomiky a managementu 

Ing. Hana Chovancová  
výše jmenovaná působí současné době na pozici personální ředitelky Škoda Electric. Je absolventkou 
magisterského studia na FEK ZČU, včetně Erasmus stáže na Centria University of Applied Sciences v Kokkola, 
Finsko. Dlouhodobě spolupracuje s KPM v rámci vzdělávacích aktivit – výuka předmětů KPM/PSYCH 
a KPM/PPO jako externí přednášející. V pracovněprávním vztahu s FEK je od 1. 3. 2023. 

Ing. Ondřej Kurkin, Ph.D.  
výše jmenovaný působí od roku 2019 do současnosti působí jako jednatel společnosti CARDAM 
s.r.o. V pracovněprávním vztahu s FEK je od 15. 3. 2023. 

EKONOMICKÁ A REGIONÁLNÍ GEOGRAFIE – BAKALÁŘSKÉ STUDIUM  
 BAKALÁŘSKÁ STÁTNÍ OBOROVÁ ZKOUŠKA 

předseda zkušební komise pro SZZ: 
doc. RNDr. Jan Kopp, Ph.D. 
výše jmenovaný působí na FEK ZČU, katedra geografie 

PROJEKTOVÉ ŘÍZENÍ – BAKALÁŘSKÉ STUDIUM 
BAKALÁŘSKÁ STÁTNÍ ZKOUŠKA ODBORNÁ 

 A 
 BAKALÁŘSKÁ STÁTNÍ ZKOUŠKA Z EKONOMIE 

místopředseda zkušební komise pro SZZ: 
Ing. Kristýna Machová, Ph.D.  
výše jmenovaný působí na FEK ZČU, katedra podnikové ekonomiky a managementu 

člen zkušební komise pro SZZ: 
Ing. Adam Faifr, Ph.D.  
výše jmenovaný působí na FEK ZČU, katedra podnikové ekonomiky a managementu 

Ing. Hana Chovancová  
výše jmenovaná působí současné době na pozici personální ředitelky Škoda Electric. Je absolventkou 
magisterského studia na FEK ZČU, včetně Erasmus stáže na Centria University of Applied Sciences v Kokkola, 
Finsko. Dlouhodobě spolupracuje s KPM v rámci vzdělávacích aktivit – výuka předmětů KPM/PSYCH 
a KPM/PPO jako externí přednášející. V pracovněprávním vztahu s FEK je od 1. 3. 2023. 

Ing. Ondřej Kurkin, Ph.D.  
výše jmenovaný působí od roku 2019 do současnosti působí jako jednatel společnosti CARDAM 
s.r.o. V pracovněprávním vztahu s FEK je od 15. 3. 2023. 
 


